
Aspö IF  Styrelsemöte 100816 
  
Närvarande: Dan Boman, David Jensen, Andreas Brännlund, Liselotte Nejdstrand, Mia 
Rytterlund, Nisse Nordin, Fredrik Lardén samt Gun-Britt Skogsmo (kanslist) 
  
§ 1 Mötets öppnande 
Öppnades mötet 
  
§ 2 Val av två justeringsmän/ -kvinnor 
 Valdes David och Mia 
  
§ 3 Föregående mötesprotokoll 
Meddelade ordföranden att han kommer att ha med sig detta till nästkommande möte 
  
§4 Ekonomisk rapport, budget 
Meddelade Gun-Britt och Mia att de återkommer med bokföringens utfall till 
nästkommande möte 
  
§ 5 Läget i lagen 
A-laget: Bra stämning, planen var dålig på våren – har ej fått vila, i laget förs en 
diskussion om tränarstaben; ibland skiftar kvaliteten på träningarna. Engagemanget hos 
tränarna är dock högt. Ordföranden berättade att huvudtränaren aviserat att han kommer 
att sluta efter denna säsong. Nisse frågade också om hur den assisterande tränaren ev 
skulle kunna funka som huvud-dito; Danne svarade att han anser att denne skulle passa 
bättre som assisterande tränare.  Beslöts att Nisse ringer Jan-Åke Boström för att kolla 
om han kan ställa upp som huvudtränare. Man diskuterar också i laget huruvida man 
någon gång kommer att få spela på konstgräset eller ej. Vidare är ett spelarråd inrättat och 
där upplevs stämning som ärlig och med ”högt i tak”. Spelet har dock gått bra.  
FAIF p97/98:  laget har ett antal förluster bakom sig men stämningen i laget är god, och 
man har fått ytterligare ett par nya spelare, vilket gör att man kan spela niomanna om 
man vill. 
FAIF (flickor): 11-0 i baken senast, ligger inte sist, några tjejer har aviserat att de 
kommer att sluta. Tyvärr har närvaron varit lite svag och de spelar numera niomanna 
istället för elva-dito.  
99/00: David berättade att träningen startat, ny tränare, målvakten har slutat, match 
kommande söndag 
02/03: Andreas berättade att de startat träningen, första matchen på söndag, några spelare 
har slutat 
  
  
§ 6  Lottförsäljning Ö & B  
Liselotte aviserade att hon inte hade full täckning ännu men det kommer att ordna sig. 
Marknadslotter kommer också att säljas och Fredrik kommer med ett förslag till 
säljordning till nästkommande möte. 
  
§ 7 Sponsring 



Inget nytt, ingen nappade tyvärr på utskicket 
  
§8 Zonmöte 
Fredrik rapporterade att han kommer att åka på ett möte i zonen, han återkommer med ett 
referat vid nästa möte 
  
§ 9 Kansliet, frågor 
Gunn-Britt undrar vad som hänt med toaletterna, flera toaletter är förstörda sedan i 
sommar. Vi får kolla noggrannare så att det är släckt och låst när vi går. 
  
§ 10 Övriga frågor 
      a) David: David kommer att jobba på kansliet, David, Mia och Gunn-Britt har 
    varit i kontakt med Arbetsförmedlingen. David och G-B gör upp om tider och 
uppgifter 
b)    Planen: L-Å ringde till Nisse och frågade om det fanns en plan för att någon gång 
bygga en konstgräsplan. Diskuterades också att undersöka om man istället kunde lägga 
om naturgräset på Bresshammar. Beslöts att Nisse skriver ett brev till kommunen i 
ärendet. L-Å frågade om det fanns möjlighet få spela på konstgräset. Nisse undersökte 
och fick svaret att det kommer att kosta 190:-/timmen. Beslöts att beställa en eller två 
tider för A-laget att spela match på konstgräset, under förutsättning att kiosken följer med. 
Danne undersöker vilka matcher som kan vara aktuella och Danne ringer tillbaka till 
Nisse som i sin tur ringer Bosse Nordebrink  
c)     Sammandrag: 19/9 hålls ett sammandrag på Bresshammar.  
   Gunn-Britt önskar att vi kan ställa upp med 10 föräldrar (eller andra 
    personer som jobbar). Personalbehov: hamburgare, kaffebord, 
    kioskpersonal,  matchvärdar. Beslöts att kalla föräldrar till ett möte så 
    snart som möjligt. Gunn-Britt berättade vidare att det kom 14 lag vid  
    förra sammandraget 
d)    Sponsring igen: Danne frågade om det finns ett sponsorpaket som 
       klubben kan erbjuda. Ordföranden besvarade frågan med ett ”ja”. 
e)     Kansli igen: Mia frågade hur länge GB ”tänkte jobba”.  Fram till 1/10 blev svaret 
  
  
  
  
§ 11     Tid för nästa möte  
       Beslöts att hållas på Bresshammar 13/9 kl 19  
  
  
  
Sekreterare              Ordförande             Justeras                         Justeras 
  
  
Fredrik Lardén       Nils Nordin           David Jensen                 Mia Rytterlund  
 


